

CountryToGo

Der aus Fort Worth;Texas stammende Joe Hawkins und sein Freund Harry Hubrich waren viele Jahre mit der Country Rock Band NightHawk auf den großen Bühnen in Deutschland und Europa unterwegs.

Nach ihrem Austieg gewannen sie 2015 den International Country Music Award ; Best Duo und begeisterten als Opener bei Nashville Stars wie Buddy Jewell oder den Bellamy Brothers. Seit 2017 werden Joe (Sänger/Bassist) und Harry (der gleichzeitig Gitarre und Schlagzeug spielt) , von Pit Trapp, einem der besten Gitarristen der Szene, verstärkt.

Ob Country Rock oder eher traditionell ; bei CTG finden sich alle Stile im Programm wieder. Durch ihre Natürlichkeit , gepaart mit musikalischer Professionalität, zaubern die Cowboys eine unvergleichliche Saloon Atmosphäre von der Bühne.

Authentischer geht Country nicht!

CountryToGo

Fort Worth, Texas-born Joe Hawkins and his friend Harry Hubrich were together for many years with the country rock band NightHawk on some of the bigger stages throughout Germany and Europe.

After their departure from the band, they formed the Duo CountryToGo and won the 2015 International Country Music Award for best duo. They have opened for several Nashville stars like Buddy Jewell or the Bellamy Brothers.

Since 2017 Joe (singer / bassist) and Harry (who plays guitar and drums at the same time), reinforced the Duo by adding Pit Trapp, one of the scene's best guitarists.

Whether country rock or more traditional, CountryToGo has a program for all likings. By their down to Earth, easy going attitudes, together with musical professionalism, the cowboys conjure up an incomparable saloon atmosphere off the stage.

Doesn't get more Country than this!